
 

 
 

 

 
 
 

Datum : Dinsdag 13 mei 2025 
Aanwezig : Erwin Iping (communicatieadviseur), Karen Rolsma (projectmedewerker), Marit 

Teusink (locatiemanager COA), Jennifer Cildavil (COA), Zhané Patawala 
(COA), afvaardiging van aanwonenden  

Aanleiding : Evaluatiebijeenkomst met aanwonenden, het COA en de gemeente 

  
 

 
 

Verslag evaluatiebijeenkomst 
 

1. Opening & Mededelingen 
Opening met voorstelen van COA en gemeente. 
 

2. Vragen en opmerkingen vanuit omwonenden 
- Waarom blijft een opvanglocatie maar zo kort op 1 plek? 

➢ Dit heeft vooral te maken met afspraken die door de gemeente met de 
omwonenden zijn gemaakt. Vooraf is afgesproken dat deze locatie hier uiterlijk 2 
jaar zou blijven. De gemeente wil zich aan die afspraak houden. Daarnaast heeft 
deze locatie niet veel buitenruimte voor de jongeren. Het is geen ideale locatie. 

 
- Graag ook rommel aan de overkant laten opruimen door de jongens. 

 
- Een omwonende geeft aan dat er de laatste tijd veel overlast is van rommel, peuken 

in plantenbakken, geschreeuw op straat en onzorgvuldig omgaan met fietsen. Ook 
het dak boven de ingang van de locatie is een rommel.  
 

- Een omwonende geeft aan dat het lijkt alsof de jongens geen structuur krijgen. Er 
wordt buiten met begeleiding gerookt en ze plakken niet zelf hun band. 
➢ De locatiemanager van COA beschrijft hoe het leven binnen de locatie eruit ziet. 

Er is 24-uurs begeleiding. Er zijn geschoolde mensen die dag in dag uit, 24/7 de 
jongens begeleiden. Er wordt veel op pedagogische gebied gewerkt met de 
jongens. Daarnaast hebben alle jongens een voogd. COA werkt samen met 
deze voogden.  

De jongens zitten vaak 1 a 1,5 jaar in de opvang waar ze moeten wachten op de 
uitspraak of ze mogen blijven. De meeste jongens komen uit oorlogsgebied en 
krijgen uiteindelijk een verblijfsvergunning. Binnen COA wordt cultuursensitief 
gewerkt. Veel jongens hebben traumatische ervaringen achter de rug, ze zijn al 
lang zonder hun ouders. Elk individu heeft eigen problematiek en verdriet.  

 
In deze locatie is een grote recreatiezaal waarin dingen samen worden gedaan. 
De begeleiding probeert tegemoet te komen aan behoeften van de jongens. De 
jongens koken samen met 2 Syrische dames. Zo krijgen zo ook zicht op gezond 
eten en kosten ervan, zodat ze leren op eigen benen te staan. COA probeert zo 
goed mogelijk bij te dragen aan goede ontwikkeling van de jongens. Er wordt 
veel structuur geboden. 

 
Wat buiten zichtbaar is moet echter wel meegenomen worden. COA wil meer 
letten op de fietsen en hoe hiermee wordt omgegaan. Toe naar fietsen kopen 
van hun eigen geld, zodat de fiets hun eigen verantwoordelijkheid is. 
 
De jonge jongens die hier worden opgevangen zijn anders dan de oudere 
jongens uit Rekken.  

 



 

 
 

 

Meeste jongens komend bijna allemaal rokend binnen. Dat is zorgelijk. Ze krijgen 
allemaal voorlichting over gezond leven. Puberbrein kijkt niet ver vooruit. 
Rokende begeleiders kan eigenlijk niet bij de jongeren. De beveiligers roken ook. 
COA neemt dit mee. 

 
- Wat gebeurt er als ze 18 worden?  

➢ Dan stromen ze uit naar reguliere opvang. Na verblijfsvergunning gaan ze over 
naar Nidos.  
 

- Waar zijn de ouders van de kinderen?  
➢ Veel nog in oorlogsgebied of in Turkije achtergebleven. 

 
- Gaan de jongens allemaal naar school?  

➢ Ze worden allemaal ingeschreven bij ISK (Internationale Schakel Klas). Is gericht 

op Nederlands leren. Daar blijven ze 2 jaar. Ze zijn gewoon leerplichtig. Niet 

iedereen gaat elke dag, door trauma, onzekerheid, andere factoren. Over het 

algemeen gaan ze wel, maar het wisselt wel.  

 

- Een omwonende uit zijn zorgen over een horecazaak in Haaksbergen waar jongens 

van de locatie uit Rekken een bijbaantje hebben. COA zal dit delen met de locatie in 

Rekken. 

 

- Over het algemeen wordt er naast bovengenoemde aandachtspunten weinig 

overlast van de jongens ervaren door de aanwezige omwonenden. 

 

3. Nieuws vanuit de gemeente 
De AMV-opvang zit tot uiterlijk 7 november in het pand aan de Molenstraat. Voor die tijd 
verhuizen de jongens naar het pand van het Assink Lyceum aan de Van Brakelstraat. 
We zitten nu in het proces waarin afspraken met COA worden gemaakt. 
 
Vorige week hebben we de eerste bijeenkomst met de verbindingsgroep gehad. Deze 
groep bestaat uit omwonenden van de Van Brakelstraat. Met deze mensen hebben we 
zorgen, wensen en ideeën besproken. De uitkomsten nemen we mee in de gesprekken 
met COA. 
 
Fijn aan de nieuwe locatie is dat er meer buitenruimte is voor de jongeren.  
 
Het verslag van deze bijeenkomst zal per mail worden toegestuurd aan de aanwezigen. 
Verslagen van omwonendenbijeenkomsten zijn ook te vinden op onze website: 
Informatieberichten Molenstraat 51 | Gemeente Haaksbergen 
 
 

4. Nieuws vanuit COA 
Op 27 september is er een burendag op de locatie. Alle omwonenden worden 

uitgenodigd. 

 

Als er klachten zijn of overlast is, bel dan de dagcoördinator van de locatie: 06-

25543172. 

 

5. Sluiting 
Gemeente en COA zijn blij met de goede opkomst en danken de aanwezigen.  

https://www.haaksbergen.nl/opvang-molenstraat-51/Informatieberichten-Molenstraat-51.html

